
Αγορά Γης

Το αμέσως επόμενο διάστημα πρόκειται να έλθει στη Ν. Α Κοζάνης για ανάρτηση, δημόσια
διαβούλευση και έγκριση η πρόταση για τα 1300 στρέμματα της Ποντοκώμης, τα οποία
χρειάζεται η ΔΕΗ για να αναπτυχθεί το Ορυχείο.  Αυτό τόνισε μεταξύ άλλων χθες , κατά τη
διάρκεια των εγκαινίων του πολιτικού του γραφείου στην Πτολεμαίδα, ο βουλευτής του
ΠΑΣΟΚ Πάρης Κουκουλόπουλος, προσθέτοντας ότι « μ΄ αυτόν τον τρόπο, θα γίνει νόμος η
μετεγκατάσταση των δύο οικισμών». .Η εξέλιξη αυτή προήλθε μετά την αποδοχή της
πρότασης του κ.Κουκουλόπουλου για τα περιβαλλοντικά ζητήματα και τις
μετεγκαταστάσεις Ποντοκώμης και Μαυροπηγής , από το Υπουργείο Περιβάλλοντος ,
Ενέργειας και κλιματικής αλλαγής , ενώ όπως τόνισε ο Βουλευτής «έως τα τέλη Μαρτίου θα
υποβληθεί μία μελέτη που θα αφορά όλο το λεκανοπέδιο, τόσο για τα σημεία που
ολοκληρώθηκε η εξόρυξη του λιγνίτη, όσο και για εκείνα που απομένουν προς
εκμετάλλευση.»   
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